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Fakulta Informatiky a statistiky Vysoké školy ekono mické v Praze 

Vážený pán prof. Ing. Ji ří Voříšek, CSc. 

Předseda komise pro obhajoby disertačních prací 

 

Vážený pane profesore, 

 

Vaše fakulta mě požádala o zpracování posudku na doktorskou disertační práci Ing. Renáty 
Kunstové „Návrh modelu řízení ECM v kontextu řízení informatiky“. Tento přikládám do přílohy 
a vracím společně s výtiskem disertační práce. 

 

Vyjma hodnotícího formuláře je moje písemné hodnocení následující: 

Samotné téma doktorské disertační práce je poměrně odvážné vzhledem k rozvoji ECM 
v České republice. Práce je promyšlená jak co oblasti struktury, tak i obsahu. Je zjevná hluboká 
zkušenost s problematikou ECM. Autorka se nadmíru obdivuhodně orientuje i detailech 
světových vývojových společností, které de facto definují standardy ECM oblasti, dále pak 
dodavatelů, zákazníků, uživatelů i normo tvůrců s přímým dopadem na ECM. Ve své práci 
předkládá ucelené penzum znalostí, které může být s okamžitou platností přeneseno do praxe, 
byť se v některých oblastech nevyhneme drobným korekcím či potřebám rozpracování. Ovšem i 
tímto se otvírají další možnosti pro pokračování vědecké činnosti, které autorka v závěru své 
práce identifikovala a definovala jako rozvojové. 

Jsem velice potěšen, že Vysoká škola ekonomická má tak kvalitní vědecké pracovníky, kteří 
iniciativně, objektivně a kvalitně rozvíjí oblast ECM s praktickým užitkem. ECM nás v dalším 
období totiž čeká a nemine, jako nás v poslední dekádě neminulo např. ERP. 

Současné vysoké školství totiž obecně v ČR dosud není schopno vychovat kvalifikované 
odborníky se znalostmi ECM, kteří by nejenže vůbec byli v alespoň v minimálním množství, ale i 
obstáli na českém či zahraničním trhu práce. Přestože tu již jsou první výsledky vzdělávacího 
procesu, kvalifikace absolventů ještě nelze považovat za dostatečnou. Proto doporučujeme se 
na aplikované ECM soustředit, což pomůže celému spektru trhu. VŠE je tomu v posledních 
letech jednou z mála pozitivních výjimek.  

Je zřejmé, že VŠE katedra Informatiky a zejména autorka dlouhodobě úspěšně pracují na 
změně stavu. Jsme za to rádi a gratulujeme. Pokračujte prosím v tomto trendu i nadále. I proto 
doporu čuji:  

- podporovat výuku obsahujíc problematiku ECM s cílem generování dalších kvalitních 
odborníků 

- podporovat další rozvoj doktorandky v této oblasti 

- podporovat přenos znalostí doktorandky do vzdělávacího procesu v rámci Fakulty 
Informatiky a vysokého školství obecně  

- práci k obhajob ě před příslušnou komisí 

 

S pozdravem 

Ing. Vít Svoboda 

Ředitel společnosti 

IXTENT s.r.o. 


